
  
 Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

 

Referat fra Bestyrelsesmøde onsdag 6. juni 2012 hos Steen, Piletoften 53 

Deltager:  Bjarne, Steen, John, Jette, Ulla 

              Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra mødet d. 11. april 

2. Nyt fra arbejdsgrupperne  

a. Kommunikation – Bjarne 

b. Velkommen til området – Steen 

c. Nabohjælp – Jette 

d. Områdets vedligeholdelse – John 

e. De ydre omgivelser – Ulla 

3. Økonomistatus – Steen 

4. Status på drejebog til fremtidige generalforsamlinger - Steen 

5. Nyt fra antenneudvalget – Ulla / Bjarne 

6. Næste møde. 

7. Eventuelt. 

 

Ad pkt. 1  Referatet fra møde d. 11. april 

  Godkendt. 

 

Ad pkt. 2     Nyt fra arbejdsgrupperne 
                      

     a.   Kommunikation – Bjarne 

 

     Domainenavn ”Sydskellet.dk” fastholdes. 

     Flyttes fra Surftown 

     Hjemmesiden fornyes og opdateres 

     Skal betragtes som et arkiv.  

  

 b.  Velkommen til området – Steen 

 

     Steen laver udkast og rundsender. 

 

 c.  Nabohjælp – Jette 

 

      Oplæg fra Jette blev diskuteret. 

      Jette/Bjarne retter til og udsender, 

      Klistermærke om nabohjælp vedlægges. 

      Har talt med Vestegnens Politi, Bent Nikolaisen, 72 58 75 20  

 

 d.  Områdets vedligeholdelse – John 

 

      Gartnersnak – der indhentes tilbud på rensning af brosten langs med de enkelte parceller. 

      Rør fjernet for enden af Piletoften – Projektet afsluttes i løbet af efteråret. 

      Manglende træer på stien Piletoften/Lindetoften plantes til efteråret 

     Hastighedsbegrænsning – Tema for et senere brev. 

     Rep. af revner i asfalt udføres bedst i koldt vejr. Vi laver en test på en P-plads 

     

  

 



  
 Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

 

 

e.  De ydre omgivelser – Ulla 

 

      Støjgener kortlagt – vi har 4. prioritet 

     Debat om Spåbæks ejendom. Den fremstå i dag som værende farlig.  

     Ulla graver i sagen, mail med billeder til kommunen  

 

Ad.3 Økonomi – Steen 

 

 Har udsendt 12 rykkere – mangler d.d. stadig betaling fra én! 

 Vi opretter en konto hos FIH – Der overføres kr. 650.000 til 3 % p.a. for 2 år. 

 Foreningen har fået CVR nr. 34498946 

 

Ad.4      Status på drejebog til fremtidige generalforsamlinger – Steen 

 

      Steen arbejder fortsat, forventes færdig ultimo 2012. 

      Skal vi have lidt mere liv til generalforsamlingen? Det var alle enige om. 

      Tænk over det til næste møde! Det Kriminalpræventive Råd? 

 

Ad.5      Nyt fra antenneudvalget – Ulla / Bjarne 

 

      Gennemgang af ref. fra møde 5-5-2012.  

      Flere muligheder undersøgt, men der er ingen løsning pt. 

 

Ad.6      Næste møde 

 

       Holdes hos Jette, Havetoften 5 den 4. oktober 2012 

      

Ad.7       Eventuelt 

 

       Fastelavnsfest: Der indkøbes en ny kølle! 

     Er Joan med næste gang? 

       Sommerfest med konkurrence inden skolestart?  

       Jette tænker over det.  

       Tanken henledes på foreningens 40 års jubilæum 28. maj 2014.      

 

 

 

Som referent: John Andersen 

 

 

 

 

 


